

樂施毅行者 OXFAM TRAILWALKER 24-26.2.2023

贊助表格 SPONSORSHIP FORM

www.oxfamtrailwalker.org.hk

f oxfamtrailwalkerhk | 2520 2525



無窮世界
World
Without
Poverty

- 請以**英文正楷**填寫贊助人報稅用的姓名。
- 為節省行政開支，捐款港幣100元或以上的贊助人方可要求印發退稅收據。
- 如需收據作報稅之用，請在「收據」一欄加上✓號。
- 退稅收據將直接寄予贊助表格上註明的參加者或機構統籌。如郵遞地址與登記時提供不符，請盡早通知樂施會。
- 請將填妥的贊助表格連同與贊助總額對等的支票、銀行存款正本或網上轉賬「確認指示」列印本以郵寄或親身遞交方式交回樂施會（香港北角馬寶道28號華匯中心17樓），信封面請註明「樂施毅行者2022捐款表格」及隊號。

- Please provide the name sponsors use for tax deduction claims in **BLOCK LETTERS**.
- To minimize administrative costs, receipts for tax deductions will only be issued to sponsors who donate HK\$100 or above and upon request.
- If you need a receipt for tax deduction purposes, please put a ✓ in the "Receipt" box.
- Receipts for tax deduction purposes will be sent to the team member marked on the form or the corporate coordinator. If your mailing address is different from the one provided during the registration period, please contact Oxfam.
- Please submit the Sponsorship Form, with the amount equivalent to the sponsorship to Oxfam Hong Kong by cheque, bank deposit slip or a printed copy of the online transfer Acknowledgement Note by post or by hand (17/F, China United Centre, 28 Marble Road, North Point, Hong Kong). Please write 'Oxfam Trailwalker 2022 Sponsorship Form' and your team number on the envelope.

樂施會正本 OXFAM'S COPY

樂施會副本 OXFAM'S COPY
參加者副本 PARTICIPANT'S COPY

隊伍號碼 Team No.: _____ 聯絡電話 Tel.: _____

參加者姓名 Team Member's Name: _____ * 請圈出適當者
Please circle the appropriate one

* 隊員 Member (A / B / C / D)

贊助者姓名 (英文正楷) Sponsor's Name (IN BLOCK LETTERS)	贊助金額 Sponsorship (HKS)			收據 Receipt (✓)	已付 Paid (✓)
	定額 Fixed Amount (A)	完成獎勵 Finish Bonus (B)	合共贊助額 Sub-Total (A)+(B)		
CHAN SIU MING	\$1,000	\$800	\$1,800	✓	✓
1					
2					
3					
4					
5					
6					
7					
8					
9					
10					
11					
12					
13					
14					
15					
16					
17					
18					
19					
20					
	總額 Total:				

首席贊助
Principal Sponsor



若贊助表格不敷應用，可於樂施毅行者網站www.oxfamtrailwalker.org.hk下載。
If you need more sponsorship forms, please download them from www.oxfamtrailwalker.org.hk